
Hoolekogu protokoll nr 12, 11.09.2023 

Algus 17.30, lõpp 19.00 

Koht: Kostivere Kool 

Kohal: Hannes Rosenberg, Siiri Erm-Nairismägi, Silja Risti, Annika Nigol, Helen Eharand, Marko Olop, 

Annika Treiman 

Puudusid: Anneli Raudlam, Veiko Kurs, õpilasesinduse esindaja 

 

Arutletud teemad: 

1. Tutvustusring 

Kostivere Koolil on uus direktor Silja Risti ning seetõttu alustasime koosolekut tutvumisringiga. 

 

2. Järgmise hoolekogu liikmed õpilasesindusest ja vallast 

Koolis on õpilasesinduse president Reili Valo, kes esindab õpilasi. Tema puudumisel saab ilmselt 

asendada asepresident. Valla esindaja määratakse valla poolt. 

 

3. Bussidega seonduv temaatika 

- Ilmselt tõusetub taas teema, huviringide järgselt sobivate bussiaegade leidmine. Juhul kui sobivaid 

busse ei ole, siis kas võiks kaaluda ka varianti, kus vald kompenseerib teatud tingimustel 

lapsevanematele sõidud (toimiv lahenduse näide Eestis, kus lapsevanemad panid iseseisvalt kokku 

rühma vanematest, kellele sobib teatud päevadel lapsi sõidutada ning korraldati selliselt transport 

iseseisvalt. Valla poolt oli tingimuseks, et vähemalt kolme lapse transport ühe korraga). Hannes 

Rosenberg uurib vallalt, kas see oleks mõeldav. Lisaks korraldame klasside kaupa ise info kogumise, 

et oleks detailne ülevaade ja aitame valda bussiliikluse korraldamisel andmetega.  

- Siiri Erm-Nairismägi tegi kevadel koolibussiga proovisõidu – kui muud tundus korras olevat, siis 

häiriv oli bussijuhi ütlus, et ei pea turvavööd kinni panema ja sõitjakaarti piiksutama…? Turvavöö 

peaks olema alati kinni ning selle kinnipanek peaks olema laste seas ka popp. Peaksime juhtima 

taaskord bussiettevõtte tähelepanu selle, et nad teeksid juhtidele teavituskampaania-koolituse 

ning ka kooli poolt oleks ehk vaja taaskord seda teemat lastele meelde tuletada. 

- Lastelt on tulnud taas märkamisi, et bussijuhid suitsetavad kooli bussipeatuses. 

- Kooli bussipeatuses on üks prügikast, mida on võimalik pikali lüüa ning siis kogu prügi laiali – vajalik 

kinnitada. 

- Kooli bussipeatusest üleminek teisele poole teed – vajalik ülekäigu koht märgistada teekattel 

värviga ning ehk ka märgiga. 

- Bussipeatuse laiendamine, et oleks seal ruumi ka sõiduautodel peatuda ja lapsi maha panna – 

ilmselt sellel aastal ei jõua töödeni, kuna vajalik teha selleks projekte ja arvestada erinevate trasside 

jms. Samas võiksime propageerida pikemat kooli jalutamist (liikuma kutsuv kool) ning seda, et 

lapsed võiks maha panna lipuväljakul. Hoolekogu liikmetega plaanime olla ka oktoobri alguses 

nädala jooksul välja, et juhtida lapsevanemate tähelepanu – enne seda teeme teavituse. 

- Hannes Rosenberg annab vallaga seotud teemad abivallavanemale edasi ning jälgib täitmist. 

 



4. Huviringid 

- Millal algavad? Oktoobri kuust algavad ning 1 kuu on proovikuu. Soovitus anda kooli poolt kohe 

alguses teada prooviperioodi pikkusest ning ka sellest, et kui palju lapsi peaks igas ringis olema, et 

see toimima jääks ka peale prooviaega – siis saavad ka lapsed ise kutsuda sõpru huviringidesse, et 

need toimiksid. ning palju peab olema lapsi ringis. 

- Kas kergejõustiku trenn võiks olla teema? Oli info, et vald oli leidnud potentsiaalse treeneri – veel 

infot pole – saadame päringu. 

 

5. Õpilasesinduse vedamine 

- Seoses Aivo Tammela koolist lahkumisega on õpilasesinduse töö vedamine sotsiaalpedagoog 

Arette Kuuseväli vastutada. Hoolekogu poolt soovitus, et õpilasesinduse töö kohta info läheks ka 

lapsevanemale, et osataks arvestada ja oldaks kursis. 

 

6. Õpetajate-töötajate hetkeseis koolis 

Direktor Silja Risti andis infot, et hetkel on olemas kõik õpetajad ning puudu on hetkel huvijuht ja 

logopeed. Aktiivselt otsitakse. Soovitus jagada lastevanemate listis ning kutsuda lapsevanemaid üles 

postitust jagama. 

 

7. Aasta sündmuste-väljasõitude plaan 

- Kool võiks koostada ja jagada kohe õppeaasta alguses aastaplaani teadaolevate sündmuste-

väljasõitudega ning samuti ka klassijuhatajad klassi tegevuste plaani. See annab hea võimaluse 

lapsevanematele aegsasti perede tegemisi ja eelarveid planeerida. 

- Ettepanek klassidele – kaaluda kuumakse sisseviimist, et hajutada võimalikke ootamatuid 

suuremaid kulutusi. 

 

8. Hoolekogu töö aastaplaan 

- Võtsime aluseks hoolekogu töö koolituselt saadud näidise ning arutasime läbi, millised võiksid 

olla hoolekogu töö peamised punktid aasta lõikes. Koostame eraldi dokumendi ning selle 

kinnitamisel, jagame kõigiga. 

- Septembri kuus toimuval lastevanemate koosolekul valitakse uus hoolekogu järgmiseks kaheks 

aastaks. Koostame uuele hoolekogule kokkuvõtte pooleliolevatest teemadest. 

 

 

Koosolekut juhatas: Hannes Rosenberg 

Protokolli koostas: Hannes Rosenberg 


